

CATALO Children's Liquid Calcium (with Magnesium & Zinc) Vita Essential Formula contains the essential primary nutrients children required for bone growth during their "bone-forming years". Calcium is essential for the growth of strong teeth, height. Together with Magnesium, it aids to build a strong foundation for children's structural and bone growth.¹ Furthermore, Zinc is essential for cell function and growth, it serves as a great immune booster for the body.² Calcium, Magnesium and Zinc come in citrate form, resulting in a quicker response to any bone or tissue ailments needing extra attention. CATALO Children's Liquid Calcium (with Magnesium & Zinc) Vita Essential Formula contains no gluten and casein, while lactose-intolerant children are able to safely consume. With natural fruity peach and mango flavors, it is the daily Calcium supplement every children must go with.

- Main Functions:**
- Enhance a better bone mineral density to promote bone growth
 - Strengthen teeth and its development
 - Replenish children growth with a balanced minerals profile

Suitable for: Infants 6 months old and above, children or teenagers who concern about bone and teeth health, entire proper growth with poor absorption and lack of a balanced diet and physical exercise.



Scan and Discover More About This Product!

立即掃描，瀏覽更詳盡的產品資訊及功效！

This package updated in April 2019
此包裝於2019年4月更新



3093- HK 111904 (9)



Children's 兒童液體鈣

鎂+鋅健營配方

Liquid Calcium (with Magnesium & Zinc) Vita Essential Formula

提供成長所需鈣質和礦物質

促進骨骼及牙齒成長

增強免疫力及抗病能力



天然香桃及芒果味
NATURAL PEACH & MANGO FLAVOR

鈣 鎂 鋅
發育強「骨」組合

液體狀態 更易吸收
無 人造色素或香料

16安士 fl. oz / 474毫升 ml
美國製造 Made in USA

Supplement Facts 營養數值	
Serving Size 食用份量: 1 Tablespoon 湯匙 (15ml 毫升)	
Servings Per Container 每盒裝所含食用份量: About 約 32	
Amount Per Serving 每食用份量	
Calcium (as Calcium Citrate) / 鈣 (檸檬酸鈣)	250mg / 毫克
Magnesium (as Magnesium Citrate) / 鎂 (檸檬酸鎂)	125mg / 毫克
Zinc (as Zinc Citrate) / 鋅 (檸檬酸鋅)	2mg / 毫克
Vitamin D3 (as Cholecalciferol) / 維他命D3 (膽鈣化醇)	100IU / 國際單位 (2.5mcg / 微克)
建議食法	6-12個月幼兒: 每天半湯匙。 1至3歲兒童: 每天1湯匙。 4歲或以上兒童: 每天2次, 每次1湯匙。 請於餐後服用。可直接食用或加入牛奶、果汁或各類飲料當中, 攪拌後飲用。使用前請搖勻。
成分	檸檬酸鈣, 檸檬酸鎂, 維他命C (抗壞血酸), 檸檬酸鋅, 維他命D3 (膽鈣化醇) 其他成分: 淨水, 果糖, 穩定劑 (水溶性天然樹膠), 酸度調節劑 (檸檬酸), 天然香桃及芒果香料, 防腐劑 (山梨酸鉀), 色素 (天然胡蘿蔔素, 天然紅甘藍菜汁)
保存方法	請放於乾燥及陰涼地方, 避免陽光直接照射。 開封後, 請保存於雪櫃(4°C)內, 並於3個月內用完。
內容量	474毫升
此日期前最佳	如盒所標示 (月/年底)

建議於成人看護下食用
此產品源自天然成分, 顏色深淺略有差異或變化屬正常現象, 不影響產品質素。

Serving Directions	For 6-12 months old infants, take half tablespoon daily. For age 1-3, take 1 tablespoon daily For age 4 or above, take 1 tablespoon 2 times daily Take after meal. Consume directly or mix with milk, juice or any kind of drinks. Stir well and serve. Shake well before use.
Ingredients	Calcium Citrate, Magnesium Citrate, Vitamin C (Ascorbic Acid), Zinc Citrate, Vitamin D3 (Cholecalciferol) Other Ingredients: Purified Water, Fructose, Stabilizer (Xanthan Gum), Acidity Regulator (Citric Acid), Natural Peach and Mango Flavors, Preservative (Potassium Sorbate), Color (Natural Beta Carotene and Natural Red Cabbage Juice)
Storage	Keep in a dry and cool place. Avoid direct sunlight. Store in refrigerator (4°C) after opening, please use within 3 months.
Net Weight	474ml
Best Before	Shown on box (End MM/YYYY)

Advise to take with adult supervision
This product is made from natural sources and may have color variation.
This is a normal phenomenon and does not affect product quality.

1. Cashman, K.D. and Flynn, A. 1999, Proceedings of the Nutrition Society, Vol.58, pp.447-487. (Refer to Calcium)
2. Maggini, S., Weizlaff, S. and Hornig, D. 2010, The Journal of International Medical Research, Vol.38, pp.386-414. (Refer to Vitamin C and Zinc)

Made in USA

Manufactured by cGMP certified facility for CATALO Natural Health USA Inc.
Pomona, CA 91768, USA

Asia-Pacific Distributor: CATALO Natural Health Foods
5/F, Suite C, 15 Cheung Shun St., Hong Kong
Customer Hotline: (852) 3556 8686
CATALO.COM



Product Code 3093

Nutrition Information 營養資料	
Serving Size 食用份量: 1 Tablespoon 湯匙 (15ml 毫升)	
Servings Per Container 每包裝所含食用份量: About 約 32	
Amount Per Serving 每食用份量	
Energy (kcal) / 能量 (千卡)	10
Total Fat (g) / 總脂肪 (克)	0
- Saturated Fat (g) / 飽和脂肪 (克)	0
- Trans Fat (g) / 反式脂肪 (克)	0
Protein (g) / 蛋白質 (克)	0
Vitamin D3 / 維他命D3	100IU / 國際單位 (2.5mcg / 微克)
Total Carbohydrates (g) / 總碳水化合物 (克)	4
- Dietary Fiber (g) / 膳食纖維 (克)	0.7
- Sugars (g) / 糖 (克)	2
Sodium (mg) / 鈉 (毫克)	2
Calcium (mg) / 鈣 (毫克)	250
Magnesium (mg) / 鎂 (毫克)	125
Zinc (mg) / 鋅 (毫克)	2

美國家得路兒童液體鈣(鎂+鋅健營配方) 含有兒童「骨骼形成期」骨骼成長所需的必需基本營養。鈣不但是骨骼、牙齒形成的必需結構成分, 更在維持肌肉運作及神經系統傳達訊息中擔當重要的角色。而骨骼組織隨著鎂的介入, 更有效率的吸收鈣質, 為建立兒童骨骼結構成長打好強健的基礎¹。檸檬酸形式的鈣、鎂、鋅有助強化骨骼組織的硬度及韌性。此外, 鋅是維持細胞功能及促進細胞更新的必需元素, 能加強提升身體免疫力²。美國家得路兒童液體鈣(鎂+鋅健營配方) 不含麩質和酪蛋白, 對乳糖過敏的小朋友也可安心食用。配合天然香桃和芒果味, 液體狀香滑可口, 是每個兒童每天不可缺少的優質鈣補充品。

- 主要功效:**
- 促進骨骼生長, 提升骨質密度, 有助長高
 - 鞏固及促進牙齒健康發展
 - 補充兒童成長發育所需的均衡礦物質

適用人士: 6個月以上幼兒、關注骨骼和牙齒健康, 處於發育階段、營養吸收不足、缺乏均衡飲食和體能運動的兒童或青少年



促進骨骼牙齒健康生長

提升身體抵抗力及抗病能力

美國 CATALO 品質保證
我們承諾天然健康食品均堅守: 有功效, 成份天然, 高效能, 品質安全的四大原則, 為顧客提供優質產品, 保持健康美麗。



美國cGMP認證廠房製造 美國CATALO品質保證

美國CATALO 客戶服務熱線: (852) 3556 8686
網頁: CATALO.COM

產品編號 3093